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Z A P I S N I K 
s 31. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
05.05.2014. godine s početkom u 08,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Katarina Mihelčić, zamjenica 
gradonačelnika Grada Delnica; Hrvoje Zatezalo (umjesto Nikola Muvrin, direktor TD 
„Risnjak-Delnice“ d.o.o.); Martina Petranović (umjesto Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave); Irena Vučenik 
Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Dario Medvedec, direktor TD Goranski sportski centar 
d.o.o. Delnice; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Slađana Žugić (umjesto 
Zvezdana Jerković, ravnateljica DV „Hlojkica“; Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne 
knjižnice i čitaonice Delnice“; Zrinka Ružić (umjesto Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za 
proračun i financije); Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 
 
 
ZRINKA RUŽIĆ 
 

- što se tiče plaćanja danas će se morati platiti dva kredita, kamate na kredite te 
stipendije. Ivica Knežević – da li imate informaciju kakvo je stanje na računu? Zrinka 
Ružić – raspoloživo je 200.000,00 kuna. 
 
 

Narodna knjižnica i čitaonica Delnice - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- ovaj tjedan zaposlili smo jednu djelatnicu na zamjenu za bolovanje na pola radnog 
vremena, tako da od danas počinjemo raditi puno radno vrijeme pa će za korisnike 
Knjižnica biti otvorena radnim danom od 9.00 do 19.00 sati. 

- u subotu ću s djelatnicama imati radnu akciju u Knjižnici. Sortirat ćemo knjige. 
- ovaj tjedan imam dosta posla oko obilježavanja 140-te obljetnice naše Knjižnice.  

 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- u tijeku su radovi u Kamenitoj ulici. Dobili smo poziv vezan uz pristup okućnicama u 
toj ulici pa ćemo danas izaći na teren. Katarina Mihelčić – dobila sam upit od građana 



vezano za upojni bunar. Zanima ih hoće li biti dovoljno kapaciteta s obzirom na to da 
se sa svih strana slijeva voda u njihovu ulicu pa su dosta zabrinuti zbog toga. Davorka 
Grgurić – bila sam pogledati kakvo je stanje u vrijeme kada je kiša izrazito jako padala 
i nije bilo nikakvih problema jer smo mi rasteretili upojni bunar. Sada je u Kamenitoj 
ulici ugrađena još jedna cijev koja ide prema ulici kneza Domagoja tako da je 
prelijevanje voda raspoređeno na te dvije ulice. 

- ostale aktivnosti: sudjelujemo na koordinacijskim sastancima vezanim uz radove u 
Supilovoj ulici; unutrašnji radovi na mrtvačnici u Kuželju su gotovi; radi se na 
refundaciji računa za zgradu gradske uprave od svih korisnika zgrade; praćenje radova 
KTD „Risnjak-Delnice“ na javnim površinama i kontrola svih računa od prošlog 
tjedna; slanje obavijesti o počinjenju prekršaja za one koji nisu platili kaznu prema 
nalogu prometnog redara; kontrola drva na javnim površinama; knjiženje uplata za 
komunalnu naknadu; izdavanje novih rješenja o određivanju komunalne naknade i 
dovršetak rješenja za ovrhu za komunalnu naknadu vojnih objekata. Ivica Knežević – 
kada se održavaju koordinacije za Supilovu ulicu? Davorka Grgurić – koordinacija je 
utorkom u 9,15 u „KOMUNALAC“ d.o.o. Delnice. Katarina Mihelčić – s obzirom na 
to da su se vremenske prilike popravile, dinamika radova u Supilovoj ulici će se 
sigurno ubrzati pa Vas molim da pogledate da li možemo riješiti da ova cesta odnosno 
parkiralište iza zgrade Grada bude dvosmjerna. 

 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- do petka smo primili samo sedam prijava za sjednicu Turističke skupštine. S obzirom 
na to da nije pokazana zainteresiranost, trebali bi spustiti listu na prvog sljedećeg za 
tih sedam faktora. To bi napravili ovaj tjedan i poslali novu prijavu. Ivica Knežević – 
tražim da to napravite do četvrtka. 

- što se tiče receptivnih izleta radimo prilagodbe po upitima i podešavanje za realizaciju 
istih. 

- ovaj tjedan razradit ćemo osnovni koncept za promociju u Fažani. Ivica Knežević – 
javite i drugim lokalnim samoupravama ako imaju potrebu, ali ne prioritetno ići 
trgovati, nego prezentirati kulturni identitet Gorskog kotara, ali naglasite da autobus 
moraju sami financirati. Jedan autobus će financirati grad Delnice ali samo za 
promociju naših turističkih ponuda. Nastojite da se u ovom operativnom dijelu prikaže 
i delnički pir. 

- ostale aktivnosti: što se tiče rokova prema Državnom zavodu za statistiku, radimo 
prijavu obrade turističkog prometa za travanj; rješavanje i gašenje najavljenih ovrha 
od strane Porezne uprave; dozvola Ministarstva turizma koja je najavljena da će biti 
odaslana u ponedjeljak još uvijek nije došla; što se tiče web poslužitelja dogovorili 
smo edukaciju za unos podataka direktno na web stranicu; također treba razraditi 
pojedinosti oko najvećeg kataloga na svijetu i moguće promocije u kaštelu „Zrinski“. 

 
 
TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. – HRVOJE ZATEZALO 
 

- ovaj tjedan temeljna zadaća nam je košnja zelenih površina. Danas bi trebali završiti s 
košnjom u parku kralja Tomislava i početi s košnjom i uređenjem Damskog mosta. 
Također ćemo paralelno s grobljem u Delnicama kositi i groblje u Kupskoj dolini. 

- kako je odlučeno na sastanku Odbora za park, u planu imamo izradu kamenjara u 
blizini kuglane. 



- sutra planiramo premjestiti vaze s prostora placa na prostor ispred Hrvatskih voda da 
bi se spriječilo prometovanje automobila kroz taj dio parka. Sve potrebno dogovorili 
smo s gospođom Gorankom Kajfeš. Katarina Mihelčić – s obzirom na to da se 
prodavači koji na delnički plac dolaze četvrtkom parkiraju svakako, a te vaze su nove, 
pa molim kada se bude obilazilo da se zabilježi ako je netko oštetio vazu da se ta šteta 
i naplati. 

- što se tiče lavande koju planiramo posaditi, parcelu smo izorali pa kada se zemlja 
osuši krenut ćemo sa sadnjom. Ivica Knežević – pošto više nema potrebe da uskršnje 
jaje stoji na placu, molim Vas da u dogovoru s gospodinom Jurkovićem dogovorite 
transport i skladištenje. 

 
 
DV „HLOJKICA“ – Slađana Žugić 
 

- pripremamo se za Dječju olimpijadu u Crikvenici koja će se održati ove subote. 
- ovaj tjedan imat ćemo i Aktiv odgojitelja vezano za pripreme za Dječju olimpijadu; 

također, u utorak bi se trebalo održati Upravno vijeće na kojem će se govoriti o 
Pravilniku o upisima djece u vrtić, tekućim aktivnostima po skupinama i o sređivanju 
pedagoške dokumentacije; u petak ćemo imati radni dogovor oko predstojećih 
aktivnosti. Ivica Knežević – molim Vas da prenesete gospođi Zvezdani Jerković, 
vezano za anketiranje roditelja za potrebe rada vrtića tijekom sedmog i osmog 
mjeseca, da će se to vršiti preko Grada. Stavite na web stranicu vrtića da se roditelji 
jave u Grad vezano za potrebu zbrinjavanja djece tijekom ta dva mjeseca kako bi se 
mogao organizirati rad vrtića. 

 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

- ovaj tjedan uz redovite aktivnosti i praktične vježbe koje svaki dan odrađujemo krenut 
ćemo sa spaljivanjem na barutani; također nastavljamo s rušenjem stabala privatnim 
korisnicima; ovaj vikend imali smo proslavu sv. Florijana; imali smo dvije 
intervencije u Sajmišnoj ulici vezano uz zadržavanje vode tijekom obilnih kiša. 

 
 
DARIO MEDVEDEC 
 

- u petak smo organizirali pool party, pa ako će povratne informacije biti pozitivne 
voljeli bismo nastaviti s događanjima petkom na bazenu. 

- primili smo upite od roditelja koji bi voljeli, kada popodne dovedu djecu na bazen, da 
kafić na bazenu bude otvoren pa ćemo nastojati da se to realizira. 

- molio bih ako se možemo naći s Odborom za park pa da još jednom zajednički 
raspravimo temu „disc golfa“ u parku kako bi cijelom tom prostoru dali jedan novi 
sadržaj. 

 
 
GORDANA PISKAČ 
 

- vezano uz prijavu na natječaj Fonda za energetsku učinkovitost grada, trebali bi ovaj 
tjedan ići u obilazak zgrada i vidjeti koja je dokumentacija potrebna. Natječaj je 



otvoren dok se sredstva ne potroše pa smatram da bi potrebne radnje trebalo što prije 
obaviti. 

- ostale aktivnosti: nastavljaju se aktivnosti vezane za izvješće o stanju u prostoru; 
također aktivnosti vezane uz početak radova na Supilovoj ulici a vezano za dio radova 
koji se odnosi na Grad kao investitora (treba krenuti s dogovorom s projektantskim 
nadzorom i budućim izvođačem kako bi se što prije odabrali materijali koji će se 
ugrađivati na javnim površinama); također aktivnosti vezane uz preseljenje dviju 
obitelji i dalje traje; radi se na dovršetku radova vezano uz Urbanistički plan uređenja 
Polana i Lučica; revizija učinkovitosti gospodarenja otpadom je u tijeku. Ivica 
Knežević – imate li informaciju vezano za rasvjetni stup u Zakrajcu? Davorka Grgurić 
– instalacije javne rasvjete još nisu osposobljene pa električnu energiju za sada imaju 
samo kućanstva. 
 

 
MARTINA PETRANOVIĆ 
 

- ovaj tjedan će početi pripreme za sjednicu Gradskog vijeća; također ćemo završiti 
odluku o socijalnoj skrbi te ju uskladiti s radom radne skupine; radi se na usklađivanju 
odluka Savjeta mladih; provode se zaključci Vijeća za prevenciju kriminaliteta vezano 
uz sigurnost najmlađih na biciklima; kolega Tomislav Mrle također radi na 
pripremama materijala za primanje službenika na određeno vrijeme; radi se na 
sređivanju papira s Ministarstvom vanjskih poslova za osnivanje zaklade Janet 
Majnarich; ovaj tjedan radit ću na rješavanju stipendija jer imamo dva kandidata koja 
su dobila državnu stipendiju; za sjednicu Gradskog vijeća također pripremamo i javna 
priznanja te javna priznanja u sportu.  

 
 
KATARINA MIHELČIĆ 
 

- završile su sve aktivnosti koje se tiču proljeća i počinju pripreme za Dan grada 
Delnica. Ako netko ima ideju slobodno može reći pa će se to uvrstiti u program. 
Svečana sjednica će biti 24.06.2014. u 13,00 sati. Na svečanoj sjednici imat ćemo 
četiri kulturno umjetničke točke te podjelu priznanja u sportu, javnih priznanja i 
zahvala. 

 
 

 
 
Sjednica je završila u 9,00. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 


